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Írásbeli kérdés !

Dr. Schmitt Pál
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 § . alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Luxusbörtönök üzemelnek Magyarországon? Elvtelenül javultak az elmúlt években a
büntetés-végrehajtási intézetekben a fogvatartási körülmények? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Orbán-kormány programjának megállapítása szerint „ a szocialista politika mindent megtett a
bűncselekmény elkövetők védelme és a fogvatartási körülmények elvtelen javítása érdekében " .
Ezzel szemben az állampolgári jogok országgyű lési biztosa 2009-es évrő l készült beszámolój a
több büntetés-végrehajtási intézet tekintetében állapított meg hiányosságokat, és ezze l
összefüggésben alkotmányos visszásságot . A Büntetés-végrehajtás Országos Parancsnokságának
adatai szerint a Szombathelyi és Tiszalöki létesítmények üzembe helyezése ellenére a bv .
intézetek telítettsége 2009 végén elérte a 128 %-t. Az egymásnak ellentmondó vélekedéseket látv a
felvetődik a kérdés : a büntetés-végrehajtásért felel ős miniszter egyetért-e azzal az állásponttal ,
hogy Magyarországon elvtelenül jó körülmények között tartják fogva az elítélteket? A
kormányprogramban megfogalmazott alaptételb ől levonható-e az a következtetés, hogy a
Kormány nem tekinti céljának a bv . intézetek túltelítettségének további csökkentését, és ezáltal a
bv. személyzet munkakörülményeinek javítását, és a bv . intézetek reszocializációs funkciójának
erősítését? Tervezi-e a Kormány az általa elvtelenül jónak min ősített körülmények felszámolását,
és ezáltal a büntetés-végrehajtás költségvetési támogatásának csökkentését?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . július

Tisztelettel :

—
Dr. arangozóTtí iás
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